
نـایب رئیـس بـانوان جـودو: بـا
افزایش سهمیه آسیایی ما موافقت

نشد
نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو گفت: برای افزایش تعداد سهمیههای
دختران جودوکا به منظور حضور در بازیهای آسیایی هانگژو رایزنیهای

زیادی کردیم، اما نتیجه بخش نبود.

مریم بهاروندی گفت: سال هاست که جودو در تعلیق به سر میبرد و حالا
قرار است در بازیهای آسیایی هانگژو بدون هیچ مشکلی حاضر شویم و
این مسئله انگیزه بالایی برای بانوان فعال و مستعد این رشته به
همراه داشت، اما با توجه به این که مسئولان ستاد بازیهای آسیایی
برای اعزام تیمهای ورزشی در رقابتهای امسال سطح کیفی و مدال آوری
ورزشکاران را ملاک قرار داده اند با افزایش سهمیه ما موافقت نشد و

تنها با یک ورزشکار در این رقابتها حاضر میشویم.

وی گفت: شرایطی که ستاد عالی بازیها برای انتخاب تیمهای اعزامی
به هانگژو در نظر گرفته بود شامل تیم ملی بانوان جودو نمیشد، چون
ما مدت هاست از حضور در رقابتهای بین المللی که زیر نظر فدراسیون
جهانی برگزار میشود محروم هستیم و این مسئله احتمال مدال آوری

جودوکاها را تحت الشعاع قرار داده است.

نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو افزود: امید داشتیم که مسئولان
مربوطه به جودو نگاه متفاوتی داشته باشند چرا که حضور در
رقابتهای بین المللی رسمی میتوانست انگیزه ورزشکاران را تا حد
زیادی برای رویدادهای آینده افزایش دهد، اما متاسفانه چانه
زنیهایمان نتیجه نداد. حالا همه تلاش مان را به کار گرفته ایم تا
«مریم بربط» تنها نماینده بانوان ایران در بازیهای آسیایی عملکرد
قابل قبولی داشته باشد و بتوانیم اعتماد مسئولان ورزش ایران را به

این رشته بیشتر کنیم.

اردوی برون مرزی برای بربط درنظر داریم

بهاروندی گفت: بعد از پایان رقابتهای بین المللی نوروزگاه،
تمرینات آماده سازی مریم بربط آغاز شد و تاکنون بدون وقفه ادامه
داشته است، هم اکنون از نظر آمادگی طبق نظر سرمربی اش در بهترین
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شرایط است و امیدواریم در رقابتهای آسیایی بتواند روی سکو برود.

وی افزود: برای آماده سازی بهتر بربط در تمرینات از ۹ جودوکای
دیگر که آنها هم جزو برترینهای وزن خود هستند دعوت کردیم که
بعنوان حریف تمرینی در اردوها حضور داشته باشند، همین مسئله

آماده سازی ملی پوش کشورمان را تا حد زیادی بالا برده است.

نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو گفت: با توجه به بالا بودن سطح
رقابتهای آسیایی در رشته جودو و حضور حریفان قدرتمند در این
پیکارها در تلاش هستیم تا بربط را به اردوی برون مرزی و انجام
دیدارهای دوستانه با رقبای سرسخت اعزام کنیم، البته تمرینات
آماده سازی تیم ملی جودو بانوان ایران هم اکنون در استان خراسان
رضوی پیگیری میشود و قرار است اواسط مرداد این تیم در تهران

تمریناتش را ادامه دهد.

گفتنی است؛ محدودیت اعزام ورزشکاران به بازیهای آسیایی هانگژو
موضوعی است که این روزها در محافل خبری سوال برانگیز شده است و

این مسئله در بخش بانوان ورزشکاران بیشتر به چشم میخورد.


